

Title (en)
Washing machine.

Title (de)
Spülmaschine.

Title (fr)
Machine à laver.

Publication
EP 0456105 A2 19911113 (DE)

Application
EP 91107064 A 19910502

Priority
DE 4014667 A 19900508

Abstract (en)

A rinsing machine is proposed, which serves for cleaning upright articles such as trays or the like. In order to achieve a great opening height of the access opening (3) to the rinsing chamber (2), a lower flap door (4) as well as an upper sliding door (5) is provided, the synchronous movements of which are controlled via a cable pull (11) with deflection rollers (12, 13). In this connection, the upper sliding door is drawn upwards vertically to a great extent. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Spülmaschine vorgeschlagen, die zum Reinigen von aufrechten Gegenständen, wie Tablets o dgl., dient. Um eine große Öffnungshöhe der Zugangsoffnung (3) zur Spülkammer (2) zu erzielen, ist eine untere Klapptür (4) sowie eine obere Schiebetür (5) vorgesehen, deren synchrone Bewegungen über einen Seilzug 11 mit Umlenkrollen (12, 13) gesteuert sind. Dabei wird die obere Schiebetür weitgehend vertikal nach oben gezogen. <IMAGE>

IPC 1-7
A47L 15/42

IPC 8 full level
A47L 15/42 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47L 15/4261 (2013.01)

Cited by
EP1797811A1; WO2021198224A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0456105 A2 19911113; EP 0456105 A3 19920506; EP 0456105 B1 19940831; AT E110548 T1 19940915; DE 4014667 A1 19911114;
DE 59102688 D1 19941006; JP H05103743 A 19930427

DOCDB simple family (application)

EP 91107064 A 19910502; AT 91107064 T 19910502; DE 4014667 A 19900508; DE 59102688 T 19910502; JP 10153391 A 19910507